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Bestyrelsesmøde d. 30-03-2023 
 

Tilstedeværende 
Bjørn, Jon, Marcus, Tomas og Jeppe.  

Referent 
 Jeppe 

Ordstyrer 
 Jeppe 

Gennemgang af dagsorden 
Økonomi – v. Marcus 

Status 
Marcus fortæller at det går dårligt – som altid. Da vi startede 2021 havde vi lidt over 
56.000, i 2022 lidt over 48.000, 2023 lidt over 46.000. Det skyldes blandt andet 
vedligehold og store indkøb til terræn sidste år. Noget har været nødvendigt og noget 
har været tiltrængt. DD. Lidt over 43.000. Vi skal holde øje med økonomien 
fremadrettet. Marcus har nogle forslag til forbedring som han opfordrer til at 
bestyrelsen fremadrettet tager i brug for at sikre en sundere og mere stabil økonomi. 
Bla. Hvad der sker når folk ikke betaler, budget og hvordan kiosken fungerer.   
 
De fleste af disse elementer er taget til eftertanke og har i det hele taget har vi ikke 
været effektive nok til at implementere disse tiltag.  

 
Valg af midlertidig kassere 

 Bjørn tager tjansen indtil næste GF.  
 

Opfølgning på betalinger fra medlemmer 
Med mindre der bliver betalt rigtig meget via bankoverførsler så det ikke bliver 
registreret i Billy, så bliver ca. 25% af de penge vi fakturerer ikke betalt. Hvis vi kan få 
skabt et overblik og få sat det i system, så vil Bjørn godt tage opgaven med en gang 
om måneden at sende rykkere ud til dem der ikke får betalt. 

 
 Klub-modul? Alternativ betalingsmetode? Bjørn og Jeppe undersøger.  
 

Nyt fra formanden v. Jeppe 
Lokaler 
Vores lokaler er steget i husleje. Vi har ikke reageret, så selvom vi nok kunne have sat 
os imod har vi intet gjort. Bjørn følger op på dette med Thomas Riley. 
  
Intet andet reelt nyt. Holder stadig øje med muligheder for andre lokaler som de 
måtte vise sig. Der er ikke gået mere i stykker siden sidst. Noget er måske gået i sig 
selv? Vi krydser fingre. Morten bliver pinget.  

Hjemmeside 
 Jeppe opdatere den efter GF (i April).  
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Medlemsstats 
 Pt. 65 medlemmer. 
  

Økonomisystem 
 Det skal tages mere i brug. Det bliver der fulgt op på efter GF.   
 

Skabe 
Der er stor efterspørgsel på skabe og snart er alle udlejet. Vi tager emnet op igen efter 
GF når vi har fået et bedre overblik vores reelle økonomien.   

 

Generalforsamling v. Jeppe 
 Dato – d. 25-04-2023 kl. 19:00 i klubben.  
 Genvalg – Alle der ikke er Jeppe.  

Marcus stiller ikke op igen. Tomas nok heller ikke op igen. Jon stiller op igen som 
suppleant. Bjørn stiller op igen. Måske som kasserer. Morten stiller op igen. Riley 
uvist – måske bør der laves en sær pots til ham som lokaleforvalter (medmindre 
ejerskabet kan ændres til klubben selv). Sebastian og Gil er uvist.  
  

 Omskrivninger til vedtægter ift. Betalinger – Jeppe og Bjørn formulerer dette.  
 
 Andre indkomne forslag/vedtægtsændringer:  

Marcus forslår at vi ændrer forløbet ift. Hvornår folk er på, så det ikke 
formand/resten på skift. Måske f.eks at næstformand og kasserere også sidder for 2 
år, ikke i samme periode som formanden?  

 

Rengøring 
Lokaler 
Det har været for dyrt – men vi fik heller ikke den pris vi blev lovet. Nogle nye 
muligheder? Ellers reviderer vi efter GF.  
Jeppe undersøger hvad det er han bruger privat.  

 

Håndklæder og viskestykker 
 Nogen bud på en løsning? Nej. Vi tager emnet op igen efter GF. Nogen får osten.  
 

Kiosk 
Forbruget skal ned til indtil der er kommet et reelt budget.  

 

Forsikring 
Tomas fortæller os at vi har fået et tilbud på en bestyrelsesforsikring 1950-ihs. Det 
takker vi gladelig ja til. Vi skal huske at få det sat til betalingsservice.   

 

Postkassen 
En opfodring til at alle tjekker postkassen en gang i mellem. Den er ved opgangen til 
lejlighederne over os. Nøglen er i bundet sammen med nøgler til skrald osv.  
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EVT.  
40 event – charityhammer 

 Noget nyt om dette? – Nej.  
 
 


